
Dopravná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

Košice: 13. 8. 2018 

Číslo: 3635/2018/OD-26429 

Vybavuje: Ing. Radovan Hužvík 
e-mail: Radovan.Huzvik@vucke.sk 

Telefón: 055/7268 254 

Fax: 055/7568 259 
 
 

ZÁPISNICA 

z 3. zasadnutia  

Dopravnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

konaného 9. 8. 2018 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja 

na 7. zasadnutie zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 27. augusta 2018  

Bod č.  5  Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2018  
 

Bod č.  6 Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2018  
 

Bod č.  7 Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 

samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 

zmien a doplnkov  
 

Bod č.  8 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

o zriadení Školského internátu, Kollárova 17, Sečovce ako súčasti Spojenej 

školy, Kollárova 17, Sečovce 
 

Bod č. 14 Aktualizácia uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

č. 561/2017 z 25. zasadnutia konaného dňa 23. októbra 2017 „Schválenie 

spolufinancovania projektov z Integrovaného regionálneho operačného 

programu 2014 – 2020, špecifický cieľ 1.1“  

4. Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve  

5. Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave  

6. Rôzne 

7. Záver zasadnutia 
 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie 

 

Vyjadrenie: 

Rokovanie dopravnej komisie otvoril Ing. Igor Petrik (predseda DK), ktorý privítal 

prítomných členov dopravnej komisie. Následne privítal podpredsedu KSK Daniela Rusnáka, 

povereného riaditeľa Správy ciest KSK, Ing. Raucha a ďalších prizvaných. Konštatoval 

uznášaniaschopnosť komisie s ohľadom na prítomnosť 21 členov komisie z 25-tich a požiadal 
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prítomných o vyjadrenie k návrhu programu rokovania komisie. Prítomní členovia komisie 

nemali k návrhu programu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 23/2018: 

Členovia DK odsúhlasili navrhovaný program zasadnutia. 

 

Hlasovanie č. 1:  

Prítomní: 21  Za: 21  Proti: 0  Zdržal sa: 0  
 

 

K bodu č. 2 

Plnenie uznesení 

 

Vyjadrenie: 

Predseda DK požiadal Ing. Bartkovú  o informáciu o plnení prijatých uznesení. Ing. Bartková  

prítomných informovala o splnení všetkých uznesení, ktoré sa týkali materiálov predložených 

na rokovanie Zastupiteľstva KSK dňa 25. júna 2018.  

 

Uznesenie č. 24/2018: 

Dopravná komisia berie informácie na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 2:  

Prítomní: 21  Za: 21  Proti: 0  Zdržal sa: 0  
 

 

K bodu č. 3 

Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja  

na 7. zasadnutie zastupiteľstva, ktoré sa bude konať 27. augusta 2018 

 

Vyjadrenie: 

Predseda DK požiadal Dipl.-Kfm. Ing. Dema, povereného riadením odboru financií 

o prezentáciu materiálu „Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 

2018“.  

 

Uznesenie č. 25/2018: 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie materiál: 

„Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2018“. 

 

Hlasovanie č. 3:  

Prítomní: 21  Za: 21  Proti: 0  Zdržal sa: 0  

 

Vyjadrenie: 

Predseda DK požiadal Dipl.-Kfm. Ing. Dema, povereného riadením odboru financií 

o prezentáciu materiálu „Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2018“. 

 

Uznesenie č. 26/2018: 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál: „Úprava 

rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2018“. 
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Hlasovanie č. 4:  

Prítomní: 21  Za: 16  Proti: 0  Zdržali sa: 5  

 

Vyjadrenie: 

Predseda DK požiadal Dipl.-Kfm. Ing. Dema, povereného riadením odboru financií 

o prezentáciu materiálu „Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 

kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov “.  

 

Uznesenie č. 27/2018: 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie materiál 

„Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 

v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 

o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“ 

 

Hlasovanie č. 5:  

Prítomní: 21  Za: 19  Proti: 0  Zdržali sa: 2  

 

Vyjadrenie: 

Predseda DK požiadal Mgr. Jarušinskú z odboru školstva o prezentáciu materiálu „Návrh 

Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení Školského 

internátu, Kollárova 17, Sečovce ako súčasti Spojenej školy, Kollárova 17, Sečovce“.  

 

Uznesenie č. 28/2018: 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál: „Všeobecne 

záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja o zriadení Školského internátu, 

Kollárova 17, Sečovce ako súčasti Spojenej školy, Kollárova 17, Sečovce“.  

 

Hlasovanie č. 6:  

Prítomní: 21  Za: 21  Proti: 0  Zdržal sa: 0  

 

Vyjadrenie: 

Predseda DK požiadal Ing. Schreibera z oddelenia riadenia projektov o predstavenie materiálu 

„Aktualizácia uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 561/2017 

z 25. zasadnutia konaného dňa 23. októbra 2017 „Schválenie spolufinancovania projektov 

z Integrovaného regionálneho operačného programu 2014 – 2020, špecifický cieľ 1.1“. 

 

Uznesenie č. 29/2018: 

Dopravná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál: 

„Aktualizácia uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 561/2017   

z 25. zasadnutia konaného dňa 23. októbra 2017 „Schválenie spolufinancovania projektov 

z Integrovaného regionálneho operačného programu 2014 – 2020, špecifický cieľ 1.1“. 

  

Hlasovanie č. 7:  

Prítomní: 21  Za: 21  Proti: 0  Zdržal sa: 0  
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K bodu č. 4 

Informácia o aktuálnom stave v cestnom hospodárstve 
 

Vyjadrenie: 

Predseda DK požiadal Ing. Raucha, povereného riaditeľa SC KSK o aktuálne informácie 

v oblasti správy a údržby ciest na území KSK. 

 

Ing. Rauch informoval, že aktuálne sa realizujú plošné vysprávky v jednotlivých okresoch. 

Vysúťažené veľkoplošné vysprávky na súvislé opravy sú plánované začiatkom septembra 

2018.  Zároveň prebieha kosenie a údržba odvodnení. 

 

Do diskusie sa zapojili Ing.  Mgr. Ihnát, podpredseda KSK Rusnák, Ing. Bezák, Ing. Jakubov, 

Ing. Mitterpák, PhD., Ing. Saxa, Ing. Titl, Baloga, Mgr. Javorský, Ing. Dulina. 

 

Predseda komisie opäť dal do pozornosti navrhovaný postup z predchádzajúceho rokovania, 

aby členovia dopravnej komisie predkladali požiadavky na opravy ciest priamo riaditeľstvu 

SC KSK a na vedomie tajomníkovi komisie. Dodal, že na najbližšie rokovanie dopravnej 

komisie bude prizvaná Ing. Šebešová, vedúca referátu cestovného ruchu. 
 

K bodu č. 6 

Informácia o aktuálnom stave vo verejnej doprave 

 

Vyjadrenie: 

Predseda DK požiadal Ing. Šmihuľu o informácie na tému verejná doprava, ktorý informoval 

o stave zúčtovania služieb vo verenom záujme. Zúčtovanie ekonomicky oprávnených 

nákladov za služby vo verejnom záujme u dopravcu eurobus, a. s. je ukončené. Dopravca 

ARRIVA Michalovce, a. s. požiadal o odklad zúčtovania z dôvodu prechodu na nový účtovný 

systém, preto zúčtovanie prebieha a predbežné závery budú dopravcovi zaslané do konca 

augusta. Poukázal na nepriaznivý pomer nákladov k výnosom, na ktoré vplýva najmä fakt, že  

napriek stále sa zvyšujúcim nákladom nebola viac rokov  upravovaná výška cestovného. 

Komisia pre uzatváranie zmlúv o službách vo verejnom záujme v pravidelnej autobusovej 

doprave bude mať prvé stretnutie s dopravcami v utorok 14. augusta 2018. Na tomto stretnutí 

predstavia zúčastnení požiadavky, ktoré navrhujú zapracovať do dodatkov pre rok 2018. 

Parciálne porady autobusových dopravcov so zástupcami miest a obcí k zmene cestovných 

poriadkov 2018/2019 s platnosťou od 9. decembra 2018 sa uskutočnia v 37., 38. a 39. týždni. 

Dňa 2. 8. 2018 sa konalo na Ministerstve dopravy a výstavby SR rozporové konanie k návrhu 

zmeny zákona č. 56/2012, na ktorom sa prerokovali aj pripomienky KSK k legislatívnemu 

zlepšeniu podmienok v PAD. 

 

Ing. Fazekaš, PhD. informoval o Pláne udržateľne mobility Košického kraja - dňa 26. júna 

2018 došlo k realizácii hlavnej aktivity projektu PUM, t. j. zhotoviteľ uskutočnil na území 

Košického kraja dopravný čiarkovací prieskum a dotazníkový prieskum. 

Integrovaný dopravný systém Košického kraja – uskutočnilo sa rokovanie Košického 

samosprávneho kraja s Prešovským samosprávnym krajom k spoločnému zavedeniu IDS 

na území oboch krajov a k zjednoteniu tarify v oblastiach zjednotenie sociálnych zliav, 

spoločný prepravný poriadok IDS, spoločný organizátor IDS pre KSK a PSK, bezplatné 

zachádzky, prestupný cestovný lístok. 

 

Do diskusie sa zapojili Ing. Saxa, Ing. Horváth, Ing. Petrik, Ing. Jakubov, Ing. Jevin.  

Vyjadrili  spoločný názor, aby sa výška cestovného nezvyšovala.   
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K bodu č. 7 

Rôzne 
 

Vyjadrenie: 

Predseda DK otvoril diskusiu v rámci bodu Rôzne.  

 

Do diskusie sa zapojili: Mgr. Szalay, Szabó, Ing. Mgr. Ihnát, Ing. Jakubov, Ing. Bezák,  

Ing. Bašták, Ing. Jevin, Ing. Dulina. Na prednesenú otázku týkajúcu sa opravy cesty Malá 

Lodina – Kysak – Trebejov – Družstevná pri Hornáde odpovedali: podpredseda Rusnák,  

Ing. Bartková, Ing. Restei, Ing. Rauch. Na prednesenú otázku týkajúcu sa prepravy kameniva 

zo štrkovne Drienovec odpovedal Ing. Restei. Ing. Baštákovi bude na najbližšom rokovaní 

komisie daná odpoveď na jeho otázku ohľadne opravy cesty v k. ú. Štítnik a Roštár.  

Na základe požiadaviek členov komisie ohľadne zverejnenia plánu stavebných úprav ciest  

na rok 2018 a riešenia problematiky znečisťovania životného prostredia vplyvom prevádzky 

lomu Hradová boli členmi dopravnej komisie prijaté uznesenia.  

 

Uznesenie č. 30/2018: 

Dopravná komisia žiada SC KSK, v spolupráci s odborom dopravy Ú KSK, zverejniť na 

internetovej stránke schválený celoročný plán stavebných úprav ciest na rok 2018.  

Termín: 31. august 2018.  

  

Hlasovanie č. 8:  

Prítomní: 21  Za: 21  Proti: 0  Zdržal sa: 0  

 

 

Uznesenie č. 31/2018: 

Dopravná komisia žiada odbor regionálneho rozvoja, územného plánovania a životného 

prostredia Úradu Košického samosprávneho kraja, aby oslovil príslušný okresný úrad vo veci 

riešenia problematiky znečistenia v súvislosti s prevádzkou lomu Hradová.  
 

Hlasovanie č. 9:  

Prítomní: 21  Za: 21  Proti: 0  Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu č. 8 

Záver zasadnutia 
 

Vyjadrenie: 

Ing. Petrik poďakoval prítomným za ich aktívnu účasť a uzavrel zasadnutie Dopravnej 

komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. Dodal, že najbližšie zasadnutie 

dopravnej komisie bude 4. októbra 2018 o 9.
00

 hodine. 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Radovan Hužvík 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Igor Petrik 

predseda komisie 
 


